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  Protokół Nr XXVIII/20  

    z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

 z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka Sokalskiego – 

wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.50 i trwała do godz. 17.36.  

  

W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni radni: Marek Jaworski, Piotr Rusek), zastępca 

wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała.  

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXVIII sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o zmianę 

porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie projektów 

uchwał w sprawie: 

1. zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 wraz z autopoprawką. 

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz. 

3. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020. 

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.   

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Jaskulin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Kłaczyna. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Pietrzyków. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Gniewków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2020. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.-3. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że protokoły z XXV oraz XXVI i 

XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz zostały wyłożone do wglądu w Biurze 

Rady, nie wniesiono do nich żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym?  

-radny Michał Sadowski zapytał o punkt 17 oraz 21 wydanych zarządzeń.  

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że punkt 17 dotyczący odwołania dyrektora Gminnego, 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu został zrealizowany na wniosek dyrektora 

GOKSiR. Punkt 21 dotyczy  powołania komisji do oceny i rozpatrzenia ofert na realizację 

zadania publicznego pod nazwą ,,Popularyzacja kultury fizycznej i sportu, organizowanie 

festiwali, przeglądów i spektakli: teatralnych, literackich, muzycznych i filmowych wśród 

mieszkańców Gminy Dobromierz w 2020 roku” zgłoszonych w konkursie ogłoszonym w dniu 

17 listopada 2020 r, dotacja wynosi 25.000, 00 zł. Poinformował, że w punkcie 3 bieżących 

zadań ogłoszono zamówienie usługi na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Dobromierz w okresie od 1 stycznia 

2021 r. do 30 czerwca 2022 r.”. Zaznaczył. że przetarg został rozstrzygnięty z aktualnie 

obowiązującą stawką. Zwrócił uwagę na punkt 4 dotyczący zakupu samochodu osobowego 9-

cio miejscowego, specjalnie przystosowanego do przewozu osoby na wózku inwalidzkim. 

Samochód powinien dotrzeć do Urzędu Gminy w tym tygodniu, kwota realizacji zadania to 

prawie 145 tys. zł. Zwrócił uwagę, że zapłata nastąpi w styczniu 2021 r., co ma 

odzwierciedlenie w uchwale dotyczącej wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020. Poinformował, że z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, gmina 

Dobromierz podczas sesji otrzymała czek na ponad 1 mln zł. Kwota ta zostanie przeznaczona 

na budowę wodociągu w Pietrzykowie. W ramach drugiego naboru konkursu złożono wniosek 

do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na budowę wodociągu w Pietrzykowie oraz 

zbiornika retencyjnego buforowego  w Jaskulinie. Wniosek nie otrzymał wsparcia. 10 grudnia 

br. ruszył kolejny nabór wniosków, w którym gmina Dobromierz również złoży 3 wnioski.                    

Ad.-5. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Jaskulin. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Jaskulin  

w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/159/20 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Jaskulin głosowało: 13 – radnych za, 2 

nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-6. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Kłaczyna. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Kłaczyna  

w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/160/20 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Kłaczyna głosowało: 13 – radnych za, 2 

nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Pietrzyków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Pietrzyków 

w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/161/20 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Pietrzyków głosowało: 13 – radnych za, 

2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-8. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków 

w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków w 

głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/162/20 zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic Aglomeracji Gniewków głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

-skarbnik Barbara Zapała  omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020 wraz z autopoprawką.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

-radny Andrzej Babiarz zapytał czego dotyczy subwencja ujęta w projekcie uchwały? Co to za 

zwrot? 

-skarbnik Barbara Zapała poinformowała, że są to środki, które Ministerstwo przyznaje 

gminom. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 wraz z autopoprawką w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/163/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020 głosowało: 13 – radnych za, 2  nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

-skarbnik Barbara Zapała  omówiła  projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/165/20 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz głosowało: 13 – radnych za, 2  nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

-skarbnik Barbara Zapała  omówiła  projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 w głosowaniu: 5 

radnych za. 
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Za podjęciem Uchwały Nr XXVIII/166/20 w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 głosowało: 13 – radnych za, 2  

nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-12. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-13. 

-radna Agnieszka Kucharczyk podziękowała sekretarz Monice Borysewicz, za pomoc przy 

realizacji filmu o zamku w Roztoce. Poinformowała, że asfalt na drodze w Roztoce podczas 

budowy kanalizacji został uszkodzony. Zapytała jak będzie wyglądała naprawa drogi? 

 -wójt Jerzy Ulbin poinformował, że droga prowadząca od mostu do mostu w miejscowości 

Roztoka została w całości naprawiona, po uzgodnieniu z firmą EKO – WOD położono nowy 

asfalt na całym odcinku drogi.  

 

Ad.-14. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że do Biura Rady wpłynęły 

życzenia świąteczne ze Szkoły Podstawowej w Dobromierzu, Szkoły Podstawowej w Roztoce 

oraz Szkoły Podstawowej w Gniewkowie. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dobromierz.  

 

     

 

         Wiceprzewodniczący Rady 

              (-) Leszek Sokalski 

 

 

 

 

Protokolant: Katarzyna Żur 

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 

 

 


